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Naam steller Medewerker team Maatschappelijke Ontwikkeling 

Teammanager Teammanager team Maatschappelijke Ontwikkeling 

Portefeuillehouder Daan Janssen 

 

Besproken met portefeuillehouder? 

Ja, met Daan Janssen en Martin Leenders op 26 augustus 2024 

Openbaarheid 

Ja, per direct. 

Bevoegd orgaan 

B en W 

N.v.t.  

 

 

Advies  

1. Voor aanleggen van (outdoor) Padel-banen geen apart beleid te ontwikkelen. 

 

Inleiding 

Padel is een nieuwe sport waar wij ons als gemeente op moeten verhouden.  

 

Beoogd resultaat  

Een besluit dat een toekomstig verzoek om subsidie voor het aanleggen van (outdoor) Padelbanen 

conform het huidige afwegingskader accommodatiebeleid sport en jeugd beoordeeld kan worden. 

 

Argumenten  

1.1 Padel is een (semi)-commerciele sport die ook zonder subsidie doorgang vindt. 

Het accommodatiebeleid heeft als doel om maatschappelijke initiatieven mogelijk te maken en niet 

om (semi)-commerciele initiatieven die ook zonder subsidie doorgang zouden vinden te 

ondersteunen. Padel bestaat al in Venray bij een commerciële aanbieder die zes binnenbanen 

aanbiedt.  

 

1.2 De commerciële aanbieder en enkele tennisverenigingen zijn met elkaar in gesprek 

Van oudsher was er een samenwerking tussen de indoor tennishal en naastgelegen 

tennisvereniging. Nu de indoor tennisbanen zijn vervangen door padelbanen wordt er verkend of er 

een samenwerking kan worden gevonden bij het ontwikkelen van outdoor padelbanen. De 

verenigingen kunnen dan in het winterseizoen uitwijken naar de indoor hal door een aantal banen 

te huren. 

 

1.3 Volgens de KNLTB is er ruimte voor groei 

Volgens de KNLTB is er in Venray ruimte voor groei van zowel commerciële aanbieders als aanbod 

binnen verenigingen omdat niet iedereen zich wil verbinden aan een vereniging (met bijbehorende 

verplichtingen).   

  



 
2 van 3 

1.4 Het reguliere afwegingskader accommodatiebeleid sport en jeugd is duidelijk en toepasbaar. 

In het afwegingskader wordt bij een investering gekeken naar de volgende criteria: 

- Is financiering vanuit de gemeente gebruikelijk; 

- Is er sprake van marktfalen als we niet financieren; 

- Wat is de omvang van het probleem als we niet financieren. 

Na onderzoek bij diverse gemeenten blijkt er sprake te zijn van een wisselend beeld. Er zijn 

gemeenten die investeren in padel. Er zijn er ook  die dit niet doen. Daarmee is het niet 

vanzelfsprekend gebruikelijk vanuit de gemeente om te investeren in padel. Er is ook geen sprake 

van marktfalen als de gemeente niet financiert omdat er een aanbod is van padel op commerciële 

basis. Voor jongeren kent de indoor aanbieder een speciaal tarief waardoor padel redelijk 

toegankelijk is. 

 

1.5 De groei van outdoorbanen kan door de commerciele aanbieder met (enkele) 

tennisverenigingen gezamenlijk worden opgepakt of door de tennisverenigingen zelf. 

1.5.1 Volgens de KNLTB is er in Venray ruimte voor het toevoegen van vier outdoor padelbanen. 

De KNLTB baseert zich op een behoefterapport. Zij adviseren om deze banen niet te versnipperen 

maar te centreren op één locatie zodat er de mogelijkheid bestaat om toernooien te organiseren en 

competitie te spelen. Ook de commerciele aanbieder adviseert de banen niet te versnipperen maar 

te centreren. Momenteel wordt gezamenlijk verkent wat de mogelijkheden zijn en wordt gezocht 

naar een geschikte locatie. 

1.5.2 Vanuit het perspectief van de verenigingen is het kunnen aanbieden van padel noodzakelijk 

om de tennisvereniging toekomstbestendig te houden. Padel wordt op dit moment door een nieuwe 

doelgroep beoefend (20-45 jaar). Door het toevoegen van padel bij verenigingen wordt deze sport 

toegankelijk voor alle inwoners. Enkele tennisverenigingen verkennen de mogelijkheden voor de 

aanleg van padelbanen.  

 

Kanttekeningen of risico’s 

Het heeft de voorkeur vanuit de KNLTB en vanuit het perspectief sport om vier outdoor padel-

banen te centreren op één locatie. Dit is echter niet afdwingbaar vanuit de huidige uitgangspunten 

over Padel. Dit betekent dat we het toevoegen van losse outdoorbanen bij andere verenigingen 

niet kunnen verbieden wanneer dit past binnen de bestaande bestemming en voldoet aan de 

geluidsnormen. 

 

Communicatie  

n.v.t. 

 

Financiële gevolgen  

n.v.t. 

 

Vervolgtraject besluitvorming  

n.v.t. 

 

Evaluatie  

n.v.t. 

 

Bijlagen  
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1. Behoefterapport KNLTB 

 

Naslagwerk  

n.v.t. 
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Inleiding 
 
In dit verkennende rapport wordt ingegaan op een eventuele fusie tussen TC Rodhe en TC 

Venray. Hierbij wordt een prognose afgegeven voor het aantal benodigde banen. Daarbij wordt 

zowel voor tennis als voor padel een advies gegeven op basis van data van het huidige aanbod 

binnen de gemeente en te verwachte prognoses op basis van regionale en landelijke trends. 

 

In hoofdstuk 1 wordt ingegaan op de landelijke ontwikkeling van de tennisport, zowel voor 

binnen als buiten de vereniging. Daarna wordt in hoofdstuk 2 separaat ingegaan op de groei en 

ontwikkelingen van padel. De huidige richtlijn ‘aantal spelers per baan’ die de KNLTB hanteert 

komt in hoofdstuk 3 aan bod, waarbij vooruit wordt gelopen op eventuele toekomstige 

aanpassingen op basis van nieuwe data. In hoofdstuk 4 en 5 wordt de ontwikkeling van de 

tennis en padelsport binnen de gemeente weergegeven. Vervolgens komt de prognose van de 

bevolkingsontwikkeling aan bod (hoofdstuk 6) en volgt daaruit een capaciteitsraming van het 

aantal tennisbanen (hoofdstuk 7). De kansen voor padel en indoortennis worden in hoofdstuk 8 

en 9 besproken. In hoofdstuk 10 worden de bevindingen kort samengevat. 

 
  



1. Ontwikkeling verenigingssporten  
 

De KNLTB gelooft in de kracht van sport in het algemeen en de tennis- en padelsport in het 

bijzonder. De kracht om mensen in beweging te brengen en te houden. Om mensen daarmee 

fitter en gezonder te maken. En om mensen te verenigen, ongeacht hun leeftijd, afkomst of 

geslacht, met en zonder beperking. 

We willen de betekenis van onze sport(en) voor de Nederlandse samenleving vergroten en zo 

een tastbare bijdrage leveren aan een sociale, weerbare, energieke en sportieve maatschappij. 

 

 
Figuur 1: vitale aanbieders 

 

Verenigingen zijn hierin van cruciaal belang voor de toegankelijkheid en betaalbaarheid van de 

sporten dankzij het fijnmazige netwerk en de dagelijkse toewijding van de vele vrijwilligers die 

ons land rijk is. Daarin vormen de drie bovenstaande pijlers belangrijke indicatoren voor de 

toekomstbestendigheid van de vereniging (Figuur 1). Een toekomstbestendige accommodatie is 

hierin één van de pijlers als belangrijk fundament die voorziet in een divers en passend aanbod, 

goede en veilige banen, een duurzame sportomgeving en voldoende capaciteit om de leden  te 

laten spelen, waaronder deel te laten nemen aan toernooien en competitie, trainingen en vrij 

spelen  

 

De afgelopen jaren is het aantal leden van de KNLTB, als een van de weinige sportbonden 

gegroeid. Maar naast het traditionele lidmaatschap op de vereniging is er in toenemende mate 

een verschuiving in het sportlandschap gaande. Steeds meer sporters hebben de behoefte aan 

flexibel sportaanbod, zie hierin ook te toename van het sporten in ongeorganiseerd verband of 

bij een commercieel centrum. Om ook voor die sporters van meerwaarde te zijn richt de KNLTB 

zich op het vergroten van de toegankelijkheid van de sport door de invoering van onder andere 



Meet&Play en het laagdrempeliger maken door initiëren van flexibelere lidmaatschapsvormen 

(bijvoorbeeld de Zomerchallenge). (Figuur 2). 

Daarnaast zorgt de KNLTB voor een gevarieerd wedstrijdaanbod voor alle leeftijden en 

doelgroepen zodat de spelers steeds opnieuw worden uitgedaagd en veel plezier blijven 

beleven aan de tennis- en padelsport. 

 
Figuur 2: ontwikkeling Tennis en Padel 

 



2. Ontwikkeling Padel in Nederland 
 

Padel is een verrijking van het traditionele tennis en sportaanbod en geeft de mogelijkheid om 

nieuwe doelgroepen te bereiken. Padel bevindt zich in een volstrekt andere ‘levensfase’ dan 

tennis en het is dan ook goed om deze ontwikkeling separaat te behandelen. In Nederland 

liggen er bij meer dan 300 verenigingen net onder de 1000 outdoor padelbanen. Daarbovenop is 

er ook volop aanbod bij commerciële centra die samen (143 locaties) goed zijn voor bijna 800 

banen. In Figuur 3 wordt de huidige stand van zaken weergegeven en een prognose afgegeven 

tot en met 2024 met betrekking tot het aantal te verwachte locaties en banen.  

 

 
Figuur 3: Stand van zaken Padel (jan 2023) 

  



3. Relevante ontwikkelingen baandruk en 

aantal leden per baan 
 

De KNLTB hanteert momenteel een richtlijn van circa 50 - 70 spelers per baan, ongeacht de 

baansoort. Op verlichte banen kan de richtlijn tot 90 spelers per baan worden opgevoerd. Het 

bepalen van het aantal spelers per baan kan per vereniging sterk verschillen. Het is daarom ook 

van belang bij de bepaling van het aantal spelers per baan nauwkeurig te kijken naar de 

knelpunten die de banendruk kunnen beïnvloeden, zoals gebruik van de banen voor competitie 

en toernooien, lesgeven, trainingen en overige (club)evenementen. Het elektronisch afhangbord 

kan een zinvol hulpmiddel zijn de banendruk te analyseren. Dit blijft voor een groot deel 

maatwerk.  

 

Een aparte richtlijn voor Padel is er nog niet. Hierbij wordt momenteel uitgegaan van dezelfde 

richtlijn als bij tennis. Echter wordt bij verenigingen gezien de populariteit en frequentie van 

spelen veelal een hogere druk op de banen waargenomen.  

 

In de nabije toekomst zal er een herijking plaats gaan vinden met betrekking tot de richtlijn 

‘aantal spelers per baan’. Door verschillende ontwikkelingen in de tennissport bestaat de 

mogelijkheid dat de richtlijn voor het aantal aanbevolen tennissers per baan (baandruk) naar 

benden  zal gaan worden aangepast. Ontwikkelingen die hierbij een rol spelen zijn:  

• Latere pensioenleeftijd en lage werkloosheid met als gevolg meer mensen die langer 
blijven werken en niet overdag kunnen tennissen. De druk op de avond wordt hierdoor 
groter. 

• Steeds minder tennisleden zijn zogenaamde ‘slapende leden’. Door de vermindering 
van deze groep neemt de baandruk toe omdat een hoger percentage van de leden 
inderdaad tennist (dit is ervaringskennis onder onze accountmanagers).  

• Toenemende deelname aan competities bij de jeugd en volwassenen. De jeugd heeft 
bijvoorbeeld tegenwoordig competitie op de zondag en heeft veel banen nodig. Er is op 
dit moment bij veel verenigingen een tekort aan banen voor competities op de zaterdag 
en vrijdagavond. Door het stilleggen van de competities in 2020 en 2021 wordt hierin 
gekeken naar landelijke cijfers in de periode 2017 tot 2019. Uit data blijkt dat leden 
langer lid blijven van een vereniging door het spelen van wedstrijden.  

• Afnemende bereidheid voor wachttijd als alle banen bezet zijn. Net als bij andere 
beweegactiviteiten wil de hedendaagse sportmens als zij tijd ergens voor reserveert, 
deze ook effectief gebruiken. Als maatschappij is het gewenst dat sportaanbieders 
hiermee rekening houden omdat door goed in te springen op trends en behoeftes er een 
aanbod is dat past bij de vraag. Dit zorgt ervoor dat meer mensen gaan sporten. 

 
  



4. Ontwikkeling Tennis Kring Venray 
 

Om een goed beeld te krijgen van de tennisontwikkeling in de omgeving volgt hier een analyse 

van ledengroei van de Kring Venray bestaande uit een achttal verenigingen met bijbehorend 

aantal banen, ondergronden en ligging binnen de gemeente. (Tabel 1 & Figuur 4). 

 

Tabel 1: Kring Venray 

Vereniging  Aantal banen  Ondergrond 

TC Rodhe 6 Roodzand kunstgras 

TC Venray 9 Gravel 

TV Leunen V-H  4 Roodzand kunstgras 

TV Merselo  2 Zand kunstgras 

TV Ysselsteyn 3 Roodzand kunstgras 

TC Oostrum 3 Zand kunstgras 

TV de Gagel  4 Roodzand kunstgras 

SVOC’01 2 Roodzand kunstgras 

 

 

 
Figuur 4: locatie verenigingen Kring Venray 

  



In Figuur 5 is de ontwikkeling van het ledenaantal te zien van de kring als geheel. Sinds 2019 is 

er een groei (bijna 15%) waarneembaar zowel bij de senioren als bij de juniorleden. Bij de 

senioren komt dit vooral door de toename van het aantal leden binnen de categorieën 18 t/m 24, 

25 t/m 34 en 35 t/m 44). 

 

 
Figuur 5: ledenontwikkeling Kring Venray 

  



Om verder in te zoomen op het aantal leden van TC Rodhe en TC Venray is er een aparte figuur 

beschikbaar voor beide verenigingen (Figuur 6 en Figuur 7). TC Rodhe heeft een forse groei 

doorgemaakt (36%). Vooral te danken aan de groei binnen de leeftijdscategorie 25 t/m 34. Bij de 

jeugd is de groep tussen 11 t/m 12 gegroeid.  

 

 
Figuur 6: ledenontwikkeling TC Rodhe 

 

Bij TC Venray is zowel het aantal jeugdleden als het aantal seniorleden is gegroeid. Een nadere 

blik op de verschillende leeftijdscategorieën laat zien dat er geen categorie bovenuit springt.  



 
Figuur 7: ledenontwikkeling TC Venray 

Goed om te vermelden dat deze cijfers gebaseerd zijn op peildatum 1 maart. De jaarlijkse 

ledenontwikkeling van de KNLTB laat zien dat er een toename is van het aantal KNLTB leden 

van januari t/m november. De ledencijfers per vereniging zullen dus een overeenkomstige 

ontwikkeling laten zien. De baandruk voor zowel TC Rodhe als TC Venray is op basis van 

deze cijfers respectievelijk 89 en 49. In Figuur 8 en Figuur 9 wordt de competitieparticipatie 

weergegeven van beide verenigingen. Er is sinds 2015 bij beide verenigingen een stijging te 

zien. De jaren 2020 en 2021 heeft de voorjaarscompetitie niet plaatsgevonden.  



 
Figuur 8: competitieparticipatie voorjaar TC Rodhe 

 

 
Figuur 9: competitieparticipatie voorjaar TC Venray 

  



5. Padel in de omgeving 
 
Momenteel is er bij geen van de acht verenigingen padelaanbod. Naast TC Venray is er een 

commercieel centrum met drietal indoor padelbanen. Het centrum gaat naar verluidt de twee 

nog resterende tennisbanen ombouwen tot twee of drie extra padelbanen (Figuur 10). Buiten de 

gemeentegrenzen liggen er in Overloon twee padelbanen bij de vereniging TP Loonse Duinen. 

 
 

 
Figuur 10: padelaanbod in de omgeving 

  



6. Demografische ontwikkeling Gemeente 

Venray 
 

In Figuur 11 is de te verwachte ontwikkeling van de bevolking weergegeven. Tussen 2035 en 

2040 zal de gemeente zo’n 45.000 inwoners hebben. Dit aantal zal naar verwachting afnemen 

richting 2050 tot net onder de 44.000. Als er gekeken wordt naar de prognose van de 

verschillende leeftijdscategorieën valt op dat de gemeente zal gaan vergrijzen (Figuur 12).  

 
Figuur 11: Gemeente Venray prognose van de bevolking (https://venray.incijfers.nl/dashboard/prognoses) 



 
Figuur 12: prognose bevolking naar leeftijd (https://venray.incijfers.nl/dashboard/prognoses) 

  



7 Prognose aantal benodigde tennisbanen  
 

In een eventuele toekomstige fusie tussen TC Rodhe en TC Venray dienen onderstaande 

punten meegewogen te worden in de capaciteitsberekening: 

 

• De toekomstige richtlijn aantal spelers per baan zal naar verwachting  naar beneden 
gaan. In de berekening wordt nu nog uitgegaan van de 70-90 leden per baan. Met het 
naar beneden bijstellen van de richtlijn zal dit vermoedelijk leiden tot één baan extra 
t.o.v. de huidige richtlijn.  

• Gezien het huidige ledenaantal van beide verenigingen kan worden uitgegaan van 1200 
leden  in de maatgevende periode tussen april en november in geval van een fusie. 

• De prognose van de ontwikkeling van het bevolkingsaantal (zie hoofdstuk 6) zal weinig 
invloed hebben op het capaciteitsvraagstuk gezien de beperkte groei en successievelijk 
de geprognotiseerde afname. 

• De verandering van de bevolkingssamenstelling (toename aantal personen van 75+ en 
afname 45 tot 64) zal tot een afname van de baandruk leiden. 

• De hoge competitieparticipatie van beide verenigingen zorgt voor een lagere 
beschikbaarheid om vrij te spelen en andere activiteiten te ontplooien op de vereniging 
en daarom dient binnen de bandbreedte rekening gehouden moeten worden met een 
lager aantal spelers per baan.  

 

Uitgaande van een op basis van bovenstaande punten geschatte baandruk van 70 leden per 

baan komt het verwachte aantal benodigde tennisbanen tussen 17 en 18 te liggen. 

 

  



8. Kansen voor Padel 
 

Potentieel  

Gezien de groei van de sport (zie hoofdstuk 2) en het huidige aanbod in de regio is dit een kans 

voor de verenigingen om het aanbod te vergroten voor de huidige leden dan wel in te spelen op 

doelgroepen van buitenaf. Padel is voornamelijk populair tussen de 18 en 40 jaar. Neemt niet 

weg dat het een laagdrempelige sport is die niet aan leeftijd gebonden is (net zoals tennis) en 

het voor elke leeftijd geschikt is. Binnen het padellandschap is er volop ruimte voor zowel groei 

op de verenigingen als voor de commerciële aanbieders. Er zullen spelers blijven kiezen voor 

een traditioneel lidmaatschap (laagdrempelig en betaalbaar). Aan de andere kant is er ook een 

grote groep die zich niet wilt binden en zich als klant zonder verplichtingen opstelt. Daarbij zie je 

(vooralsnog) voornamelijk indoorbanen aan de kant van commerciële centra, daar waar 

verenigingen bijna altijd outdoor banen hebben liggen.  

 

Tabel 2: aantal padelbanen in gemeenten met vergelijkbare inwoners aantallen 

Gemeente Inwoners (2022 padelbanen bij 

vereniging  

padelbanen 

commercieel  

Totaal 

aantal 

padelbanen 

Veldhoven 45.822 9 6 15 

Kerkrade 45.324 0* 8 8 

Etten-Leur 44.152 4 6 10 

Oisterwijk 32.549 5 6 11 

Gemert-Bakel  31.078 9 3 12 

*loopt momenteel een onderzoek naar de optie om vier padelbanen te realiseren 

 

In  

Tabel 2: aantal padelbanen in gemeenten met vergelijkbare inwoners aantalle 

Tabel 2 zijn er een aantal vergelijkbare gemeenten weergegeven op basis van inwoneraantal 

met het huidige padelaanbod binnen die gemeenten. Dit is dus veelal een mix van aanbod op de 

verenigingen en bij commerciële centra. 

 

Padel binnen de vereniging 

• Veelal zie je een geïntegreerd lidmaatschap indien er zowel tennis als padel aanbod is.  

• Het is belangrijk om te zorgen voor een goede Integratie van nieuwe (padel)leden op de 
vereniging.  

• Daarbij is het belangrijk dat beide sporten qua locatie niet te ver van elkaar vandaan 
liggen en dat het aanbod van activiteiten en toernooien goed op elkaar aansluit.  

• Geadviseerd wordt de padelbanen waar het kan ruim op te zetten inclusief een 
veiligheidszone (out of court area). 

• Bij voorkeur dienen de padelbanen, evenals de tennisbanen met de lengte-as in de 
richting NNW-ZZO te leggen 

• Ten aanzien van de aanleg van padelbanen is er een stappenplan beschikbaar: Aanleg 
en renovatie | Verenigingen (centrecourt.nl)) 
 

https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/padelbanen/aanleg-en-renovatie/
https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/padelbanen/aanleg-en-renovatie/


Handreiking Padel en Geluid 

In Feb 2023 is er een handreiking Padel en Geluid verschenen. Deze is tot stand gekomen met  

betrokkenheid van diverse vertegenwoordigende partijen om gemeenten, verenigingen en 

omwonenden  meer handvatten te geven aangaande de ervaren geluidscasuïstiek binnen de 

sport. Deze handreiking is te vinden op www.centrecourt.nl: Geluidshinder | Verenigingen 

(centrecourt.nl). Samengevat kan worden dat het inpassen van padelbanen op het gebied van 

geluid zorgvuldigheid vraagt en situatie afhankelijk is (maatwerk). Daarvoor kunnen in eerste 

instantie de invloedsgebieden gebruikt worden die zijn opgenomen in de Handreiking. Bij 

verdere planvorming zal vaak een akoestisch onderzoek uitsluitsel moeten geven over de 

inpasbaarheid binnen de wettelijke richt- en grenswaarden en de noodzaak van 

geluidafschermende voorzieningen. 

  

https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/padelbanen/geluidshinder/
https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/padelbanen/geluidshinder/


9. Ruimtelijke indeling en behoeften 
 

Indoortennis 

Indoortennis draagt bij aan het goed leren tennissen en trainen in de wintermaanden en biedt 

daarbij de nodige comfort en zekerheden. Vooral voor jeugd maar zeker ook voor 

(wedstrijd)spelers in het algemeen en de werkomstandigheden van leraren. Om verenigingen 

(waar passend) te versterken en voldoende aanbod van indoortennis op regionaal/landelijk 

niveau te behouden kan het realiseren van een indooraccommodatie een interessante optie zijn.  

De KNLTB heeft hiervoor een aparte pagina beschikbaar (Overdekte accommodaties | 

Verenigingen (centrecourt.nl)) en kan aanvullend ondersteuning bieden als het gaat om het 

proces om te komen een duurzame en toekomstbestendige tennishal. Naast een vaste hal kan 

ook een luchthal een interessante optie zijn. Meer informatie hierover is te vinden op 

Ballonhallen | Verenigingen (centrecourt.nl). Dit stappenplan is voornamelijk bedoeld voor het 

bestuur van tennisverenigingen en/of door een bestuur aangestelde projectgroep die zich met 

de aanschaf van een luchthal gaat bezighouden. De intentie van dit stappenplan is verenigingen 

een handreiking te geven om het aanschafproces inzichtelijk te maken en basiskennis te delen. 

 

Indoortennis in de gemeente  

Met het mogelijk verdwijnen van een indoor tennisfaciliteit binnen de gemeente is er geen 

enkele indoortennisbaan meer aanwezig. Om voor de diverse doelgroepen toch een aanbod te 

hebben is een overkapping of luchthal zeer aan te bevelen. Deze kan door de vereniging zelf 

geëxploiteerd worden met abonnementen en losse verhuur.  

 

Gravel 

Gravelbanen zijn noodzakelijk voor de toekomst van tennis als wedstrijdsport. Het spelen van 

wedstrijden is een belangrijk bindmiddel op de vereniging en draagt bij aan het duurzaam 

beoefenen van de tennissport.  

Gravel is bij uitstek de ondergrond om te leren tennissen, denk aan het opleiden van spelers en 

draagt het meest bij aan het spelplezier (het spelen op gravel geniet de voorkeur van de 

meerderheid de spelers). 

Gravelbanen spelen het best in op de benodigde technische, tactische en conditionele facetten 

van de sport; denk aan de lengte van de rally, het aanleren van rotatie en de mogelijke spreiding 

op de baan).  

(Inter)nationaal  

Gravel is de (Inter)nationale standaard samen met (slow) hardcourt en is in landen om ons heen 

de meest voorkomende ondergrond.  

 
Parkeernorm 

Als er geen parkeergelegenheid in de naaste omgeving aanwezig is, dan dient men rekening te 

houden met de aanleg van 4 à 6 parkeerplaatsen per baan.  Voor meer informatie ten aanzien 

van de parkeernorm in de Gemeente Venray (Aanleiding (venray.nl)). 

  

https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/overdekte-accommodaties/
https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/overdekte-accommodaties/
https://www.centrecourt.nl/alles-voor-verenigingen/accommodatie/overdekte-accommodaties/blaashallen/
https://www.venray.nl/file/parkeernormen-venray


10. Conclusie en advies 
 

• Op basis van de gestelde aannames ten aanzien van de prognose van de 
ledenontwikkeling komt het aantal benodigde tennisbanen tussen de 17 en 18 te liggen 
(zie hoofdstuk 7). 
 

• Er is flinke ondervertegenwoordiging van het padelaanbod (hoofdstuk 6), dit zorgt voor 
kansen voor de verenigingen binnen de gemeente (Hoofdstuk 8). Gezien het 
ledenpotentieel van padel en daarnaast de ontwikkeling van het aantal ongebonden 
padellers is de schatting dat er in eerste instantie minimaal vier padelbanen nodig zijn 
om aan de vraag te voldoen, waarbij het aantal snel kan oplopen. Advies is om dit ook in 
de ruimtelijke plannen mee te nemen. 
 

• Er is behoefte aan indoorcapaciteit om ook in de winter onder goede klimatologische 
omstandigheden te kunnen trainen en spelen. Het realiseren van indoorcapaciteit zorgt 
voor een belangrijke regionale functie (hoofdstuk 9). Ten minste indoorcapaciteit  over 
twee a drie banen is daarom het advies. 

  



Bijlage beschikbare documenten 
 

De KNLTB beschikt over diverse documenten die verenigingen kunnen raadplegen en 

ondersteuning bieden. Deze zijn op www.centrecourt.nl te vinden danwel op te vragen via de 

accountmanager:   

 

• Stappenplan aanleg tennisbaan 
 

• Stappenplan aanleg padelbanen 
 

• Baansoorten in Beeld 2023 (indicatie) 
 

• Brochure Clubhuizen  
 

• Accommodatiebepalingen Padel 
 

• Handreiking Padel en Geluid 
 

• Ruimtelijke ontwikkeling van en nabij de vereniging 
 

• Basisvoorwaarden tennisaccommodaties  
 

http://www.centrecourt.nl/
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